
Carnaval Roosendaal over paar jaar ter ziele
De bouwclubs zijn het spuugzat. Als de gemeente nou niet razendsnel met een degelijk
onderkomen op de proppen komt, is het over een paar jaar over en uit. Zowel voor de
optocht, als het hele Roosendaalse carnaval.
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De bouwclubs zijn het spuugzat. Als de gemeente nou niet razendsnel met een degelijk
onderkomen op de proppen komt, is het over een paar jaar over en uit. Zowel voor de optocht, als
het hele Roosendaalse carnaval.

Dat is de boodschap die de Stichting Cabod (CArnavalsBouwers Onder Dak) voor het voetlicht wil
krijgen.
In een ultieme poging de gemeentebestuurders wakker te schudden, heeft Cabod het afgelopen
weekeinde B en W en alle fractievoorzitters een brief geschreven. Ludiek (in de vorm van een
sprookje en daarmee inspelend op het motto van dit jaar), maar wel degelijk serieus bedoeld.
Het is vijf voor twaalf, vindt Cabod-voorzitter J. Vanwezenbeek. "Als je ziet hoe lang de bouwers al
bezig zijn met het vinden van een geschikte ruimte, hoe vaak bouwclubs van de ene naar de
andere schuur verhuizen, hoe lang ze al aan het lijntje gehouden worden. Dat is dieptriest."

Het 'sprookje' begint in 1991 als er voor het eerst gesproken wordt over een verzamelgebouw
waarin alle Roosendaalse verenigingen, dus ook de bouwclubs, onderdak zouden kunnen vinden.
Dat idee kwam niet al te snel van de grond, zodat de bouwers in 1996 besloten dan maar zelf iets
te gaan bouwen op een door 'prinses Conny Kerkhof' toegewezen stukje grond in Vierhoeven.
Toen de tekeningen al gemaakt waren en vele sponsoren gevonden, zei de gemeente 'ho, wacht,
het WVS-gebouw komt vrij, wij maken daar een verenigingsverzamelgebouw in'. Maar ook dat
plan sneuvelde en kostte zelfs een wethouder (Chamuleau, red.) de kop
.
Het aantal bouwclubs is ondertussen afgenomen tot vier, zegt H. Schoonen van bouwclub De
Kurketrekkers. "Als de gemeente zo doorgaat, blijft er straks helemaal niks meer over. We
verhuizen ons suf. Van de ene tijdelijke loods naar naar de volgende. Nu zitten we met de
Kaaipuiten aan de Westelijke Havendijk, maar daar moeten we straks ook weer weg."
Als er geen oplossing komt, overweegt de stichting Cabod zichzelf op te heffen, zegt
Vanwezenbeek. "Overal in de regio wordt er gebouwd in goeie loodsen. Alleen in Roosendaal kan
dat kennelijk niet. Misschien is Roosendaal geen optocht en geen carnaval waard. Elke gemeente
krijgt immers het bestuur dat ze verdient."

Wethouder P. van Steekelenburg van Cultuur heeft begrip voor de bouwers, zegt hij. "We willen
carnaval zeker niet kapot laten gaan. De bouwers moeten snel onder dak, dat verdienen ze. Ze
zijn met iets maatschappelijk waardevols bezig. Alleen, de praktijk is weerbarstig."
Van Steekelenburg zegt dat de gemeente 'snel' met 'iets' komt, hetzij iets bestaands, hetzij een
plan voor nieuwbouw. Een datum kan hij evenwel niet noemen, evenmin een bedrag dat de
gemeente wil uittrekken om de bouwers onder dak te krijgen.
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